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Stavba Normy začala
S prvním březnovým týdnem začala dlouho očekávaná stavba diskontní pro-
dejny Norma u nás ve Staňkově. Prodejna by měla být dokončena nejpoz-
ději v listopadu letošního roku, a tak bychom letos konečně měli stihnout v 
nové prodejně i ten předvánoční nákup. 
Norma je německý obchodní řetězec diskontních prodejen, který kromě 
Německa a České republiky působí ještě ve Francii a Rakousku. Celkově má 
více než 1450 prodejen a jeho síť se neustále rozšiřuje. Jen do konce květ-
na letošního roku přibude v České republice 6 nových prodejen a koncem 
roku se mezi ně zařadí i ta naše. Norma byla jedním z prvních obchodních 
řetězců, které se po sametové revoluci v České republice objevily. Dobře 
si pamatuji, jak jsme nevěřícně zírali na nabídku Normy v Plzni naproti za-
hradnictví Fišer, kde v devadesátých letech prodejna fungovala. Zboží, které 
jsme si mohli dovézt předtím jen z Německa, jsme najednou mohli koupit i 
v Plzni. Od té doby uběhlo už přes 30 let. V České republice se objevily další 
zahraniční řetězce a my jsme si na nakupování v těchto prodejnách už zvykli. 
Postupně se z velkých měst prodejny začaly přesouvat i do těch menších a 
pak i malých, jen u nás něco podobného chybělo. 

Březnové zahájení výstavby Normy a s tím spojené úspěšné dovršení snahy 
města přivést do Staňkova nějaký obchodní řetězec mě přimělo zapátrat 
trochu v paměti, hlavně teda v té počítačové, jak to vlastně přesně všechno 
vzniklo. Při hledání jsem si uvědomil, jak ten čas rychle letí. Až budeme kon-
cem letošního roku otevírat prodejnu ve Staňkově, bude to 9 let od doby, 
kdy město Staňkov bezprostředně po otevření obchvatu města v listopadu 
2016 oslovilo obchodní řetězce působící v České republice s nabídkou po-

zemku vhodného pro výstavbu prodejny. Některé neodpověděly, jiné slušně 
poděkovaly a pouze Norma dopisem z 3. 1. 2017 napsala, že má zájem se s 
vedením města sejít a projednat případnou výstavbu prodejny. O tom, jak 
se během let priority pro výstavbu mění, jsme se přesvědčili i my. Původně 
byl nabízen pozemek po bývalých uhelných skladech, kde je dnes Kreysův 
park, protože v té době se preferovala výstavba spíše v centru než na okraji. 
Během let přestal tento pozemek vyhovovat a začali jsme společně s vede-
ním Normy hledat pozemek jiný. Jednání nebyla vůbec jednoduchá, alter-
nativ bylo několik. Tady patří velké poděkování Agru Staňkov a.s., se kterým 
se Norma nakonec na pozemku domluvila. 
Pak začaly zdlouhavé předprojektové přípravy a samotné projektování, kte-
ré bohužel jako město neumíme urychlit. To, co umíme, a za co patří podě-
kování našemu stavebnímu úřadu, bylo pak samotné stavební řízení, které 
šlo, i přes neúspěšnou digitalizaci, jako po másle přesně ve lhůtách stano-
vených zákonem. Je celkem úsměvné číst nejrůznější komentáře typu „staví 
tady Normu, co na tom, že ji tu nikdo nechce“, „lepší by byl Kaufland nebo 
Lidl“ a podobně. Já jsem osobně velice spokojený a určitě nejsem jediný, 
že bude ve Stankově právě Norma, tedy jiný typ prodejny než v okolí. Vždyť 
nejbližší Norma je až v Plzni. A hlavně si je třeba uvědomit, že Staňkov není 
v pozici Prahy nebo Plzně, aby si mohl vybírat, která prodejna tady bude. 
Výše zmiňované prodejny byly právě ty, které slušně poděkovaly za nabídku 
s tím, že například pro Kaufland je minimální počet obyvatel v místě, kde by 
měla být prodejna, 10 000. A Lidl? Jejich odpověď byla, že jeden Lidl stojí v 
Holýšově a druhý se plánuje stavět v Horšovském Týně, takže ve Staňkově 
určitě nic stavět nechtějí a nebudou. 
A jak to vypadá po těch bezmála devíti letech? V Horšovském Týně žádný 
Lidl v dohledné době nebude, nakonec bude jen v Domažlicích, a na ten 
modernější v Holýšově se už také nějaký ten pátek čeká. V tomhle jsme, 
všeobecně my jako samosprávy, hodně malí páni. Jednání, byť trochu zdlou-
havá, ze strany Normy byla vždy věcná a férová a jsem opravdu rád, že ve 
Staňkově Norma bude a že to opravdu nebyl jen předvolební výkřik do tmy. 
A uvidíme, třeba k Normě časem přibude něco dalšího.

starosta

ilustrační foto
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Společenská kronika

Výrut Jiří, Staňkov II   85 let  
Steinbach Josef, Staňkov I    80 let
Černá Bohumila, Staňkov I  75 let  
Dolhý Jan, Staňkov I   75 let
Jaklová Marie, Staňkov II   75 let  
Lev Jan, Staňkov I   75 let
Zahrádková Jana, Krchleby  75 let  
Straková Ludmila, Staňkov I  70 let
Veselá Anna, Ohučov   70 let  
Gruberová Růžena, Vránov  70 let
Sarnacká Olga, Staňkov I   70 let  
Kubica Jaroslav, Staňkov II  70 let
  
Jubilantům srdečně gratulujeme! 

V měsíci březnu oslavili významné životní jubileum tito 
občané Staňkova:

Vážení odběratelé CHVaK a. s. 
rádi bychom vás informovali, že  
společnost CHVaK a.s.  spouští 
novou webovou aplikaci Můj vo-
doměr, která vám umožní snad-
ný přístup ke všem informacím o 
vašem odběrném místě, včetně 

vyúčtování a možnosti zadat samoodečet.
Pro přístup k aplikaci je nutné, abyste společnosti CHVaK a.s. nahlásili 
vaši e-mailovou adresu. Bez této adresy nebude možné využívat plně 
funkce aplikace. V případě, že e-mailovou adresu máte nahlášenou, 
společnost vám na tento mail zašle odkaz s přihlašovacími údaji do ap-
likace. 
Aplikace pro jednotlivé obce bude spuštěna postupně v průběhu roku 
2025.
Děkujeme za spolupráci a těšíme se na vaši zpětnou vazbu.

V březnu se dožil krásného 
životního jubilea zakladatel 
obnoveného Staňkovska, které 
vychází již od roku 1996, 
jeho dlouholetý šéfredaktor, 
korektor, ale především 
vzácný člověk a kamarád

MVDr. Josef Steinbach.
K jeho osmdesátým 
narozenám přejeme nejen 
za redakci našeho časopisu 
hodně štěstí, zdraví, 
spokojenosti, dlouhá léta v 
kruhu svých nejbližších a ještě 
spousty inspirace, nápadů a 
článků v našem časopise.
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Jubilejní dětský maškarní karneval
 V sobotu 1. března se ve Staňkově v Lidovém domě konal tradič-
ní dětský maškarní karneval. Letos byl jubilejní, již třicátý v pořadí. Proto 
byl pojatý jako velkolepá párty. 
 Pódium „obsadil“ obrovský narozeninový dort, sál byl vyzdo-
ben dekorativními obrázky a předměty vztahujícími se k tématu a také 
vystoupení bylo netradiční. Nevystupovali jen předškoláci, ale předvedly 
se všechny třídy. Ve svižném tanečním tempu děti ukázaly, že jim rytmus 
není cizí a že se nestydí vystoupit ani před publikem. Písnička byla veselá a 
pomohla navodit tu správnou atmosféru hned na začátku karnevalu. Celý 
sál se roztleskal, aby poděkoval malým tanečníkům.
 Program tentokrát obohatilo vystoupení Culinky, která je dětem 
hodně známá a jejíž obliba v poslední době roste. Děti o ní ve školce často 
vyprávějí a těší se na setkání s ní. Proto jsme ji letos pozvali na naši párty.
Netradiční byl také tentokrát profesionální fotokoutek, kde se všichni měli 
možnost vyfotit na památku.
 No a pak už se vše ostatní neslo v rámci tradic. Nechyběla pro-
menáda masek s ohodnocením těch nejnápaditějších výtvorů, oblíbená 
tombola a ještě oblíbenější, léty prověřená, židličková soutěž.
 Celým odpolednem nás provázela veselá hudba DJ Radka Kruti-
ny, za což mu děkujeme. Chceme také poděkovat dobrovolným hasičům za 
pomoc s výzdobou sálu, převážením rekvizit, závěrečným úklidem a také za 
dohled nad celou akcí. Těch, kteří nám pomohli (ať již fyzicky či finančně), 
byla celá řada, a to nejen z řad obětavých rodičů. I když je zde nemůžeme 
všechny vyjmenovat, víme, jak náročné by to bez nich pro nás bylo. 
Děkujeme.             za MŠ M. Přibylová
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Ochrana životního prostředí je pro naši společnost prioritou

Elektrospotřebiče jsou běžnou součástí našeho každodenního života a jen 
těžko si ho bez nich dokážeme představit. Elektroodpad je tak v současné 
době jedním z nejrychleji rostoucích druhů odpadu. Pro zajištění sběru a 
recyklace již vysloužilých elektrozařízení si naše obec vybrala ke spolupráci 
kolektivní systém ASEKOL. Elektroodpad obsahuje řadu zdraví škodlivých 
materiálů a díky zajištění ekologické recyklace vysloužilých elektrozaříze-
ní přispíváme k ochraně životního prostředí. Recyklace navíc umožňuje 
opětovné materiálové využití a patří mezi základní principy cirkulární 
ekonomiky. Míra opětovného materiálového využití je velmi vysoká a dle 
jednotlivých typů výrobků dosahuje až 95 %.
 Jakým rozsahem Staňkov konkrétně přispěl k úsporám na ži-
votním prostředí, se dozvídáme z environmentálního vyúčtování zpraco-
vaného společností ASEKOL. Díky zodpovědné recyklaci vznikají úspory 
vyčíslené např. na spotřebu elektrické energie, primární suroviny, vodu, 
okyselování prostředí a produkci skleníkových plynů.
 Certifikát environmentálního vyúčtování vyčísluje přínos naší 
obce k ochraně přírody v roce 2024. Vyplývá z něj, že díky množství námi 
odevzdaných elektrozařízení jsme uspořili 92,25 MWh elektřiny, 8 667,64 
litrů ropy, 530,92 m3 vody a 5,26 tun primárních surovin. Navíc jsme snížili 
emise skleníkových plynů CO2 ekv. o 6,71 tun a produkci SO2 ekv. (který 
zapříčiňuje okyselování prostředí) o 329,78 kg.
 Každý kus vytříděného elektra se počítá, což dokazuje příklad 
100 vytříděných notebooků, které uspoří 10 MWh elektřiny. Takové množ-
ství odpovídá 3leté spotřebě elektřiny rodiny žijící ve standardním bytu. Za 
100 kg vytříděných elektrospotřebičů se ušetří takové množství ropy, které 
by stačilo na výrobu benzínu pro cestu z Prahy do Paříže. Děkujeme všem, 
kteří pečlivě třídí odpad, a přispívají tak k ochraně životního prostředí a 
jeho trvalé udržitelnosti.
 *Environmentální vyúčtování je vypočítáváno pomocí studie 
životního cyklu výrobku (tzv. LCA – Life Cycle Assessment), která vypovídá 
o dopadech výroby a recyklace jednotlivých elektrozařízení na životní pro-
středí. Studie zohledňuje všech 6 skupin elektrospotřebičů, jejichž zpětný 
odběr kolektivní systém ASEKOL zajišťuje.

 

Město Staňkov 

92,25 MWh 5,26 t 
 
 

8 410 kg 
 

530,92 m3 

329,78 kg 

IČ: 00253766 

8 667,64 l 6,71 t 
 

* Úspora takového množství ropy se rovná spotřebě stejného množství potřebného k ujetí 127 415 km v běžném 
osobním automobilu 
 
** Úspora takového množství vody se rovná stejnému množství, které je spotřebováno při 7 127 cyklech 
sprchování. 

 
 

Dle odhadu ročně uhyne následkem sečení na 
60 000 srnčat. 
Květen a červen jsou měsíce, během kterých se rodí srnčata, 
která se přes den ukrývají ve vysoké trávě. V tomto období se 
však sečou porosty na seno a senáž a mnohá srnčata hynou 
pod žacími lištami.
Chcete pomoci? Staňte se dobrovolníkem!
Jak se můžete zapojit?
- monitoring sečených ploch za pomoci dronu s termokamerou
- aktivní práce v terénu
- osvěta a propagace
Pomozte nám s něčím, co má smysl!   
   
   Podpořit nás můžete 
   i finančně.
   Peníze budou použity na nákup   
   vysílaček, baterií do dronů, 
   pomůcek k ochraně zvěře apod.

Transparentní účet - 2902814977/2010
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Česko 
zpívá koledy

Ahoj, kdo mě ještě nezná - jsem Cvrček.
Ve Staňkově mám na starost několik kroužků pro děti:
Mini Cvrček - středa od 8:00  (děti okolo jednoho roku)
Hravé učení - středa 9:00, 10:30 a 16:00 (děti do tří let)
Čtení s Cvrčkem - úterý 1x za měsíc (děti 5-7 let)
Malý muzikant - čtvrtek
Smyslové hrátky s Cvrčkem - každé sudé úterý od 16:30 
 Dnes bych vám rád představil svůj kroužek Smyslové hrátky s 
Cvrčkem. Opravdu stojí za to! S tímto kroužkem mi pomáhá moje kama-
rádka Eliška. Společně se setkáváme každé sudé úterý (tedy jednou za 14 
dní v úterý) a snažíme se objevovat a používat všechny naše smysly. Každé 
setkání se nese v duchu nějakého tématu (farma, barvy, …) a podle toho 
jsou připravená rozmanitá stanoviště s úkoly. Seznamujeme se s různými 
materiály, rozvíjíme fantazii a kreativitu, procvičujeme prsty, cvičíme různé 
úchopy, manuální schopnosti a dovednosti a mnoho dalšího.
Většina úkolů nemá daný postup ani výsledek. Děti si mohou stanoviště 
plnit po svém a nikdy to nebude špatně! Kromě pár pravidel (nic neochut-
návám, nepřenáším věci na jiné místo, neberu druhým věci z ruky a snažím 
se, aby materiál a všechny dané věci zůstaly na svém stanovišti - např. na 
tácu), nejsou žádná další omezení. Děti si mohou na každém místě hrát tak 
dlouho, jak se jim líbí. Mohou měnit úkoly podle své volby a libovolně se k 
nim vracet. U většiny úkolů je pouze na dítěti, jak je využije.
Během hodiny si děti procvičí jemnou motoriku, základní dovednosti (po-
dle svých možností a schopností) – barvy, počítání, přiřazování, třídění…, 
kooperaci s ostatními dětmi a socializaci. Kvůli malému prostoru nemůže-
me úplně zařadit pohybové aktivity. To mě trošku mrzí, ale společně si je 
můžeme vynahradit na Hravém učení.
Pokud by se k nám chtěl někdo připojit, budu rád! Ještě je pár volných 
míst. Za chvilku mi plno kamarádů odejde do školky nebo přivítají doma 
sourozence, a tak se uvolní pár míst. V případě zájmu může být přidána i 
další skupina u Malého muzikanta nebo Čtení s cvrčkem.
Tak neváhejte a napište mi do zprávy na FB/IG, kdo byste měl zájem.
FB: Cvrček – Hravé učení; IG: cvrcek_hrave_uceni

Štěpánka Jirešová

Pátek 4. dubna Česko,Pol, Slov 93 min Vstupné jednotné: 80,- KčPátek 4. dubna Česko,Pol, Slov 93 min Vstupné jednotné: 80,- Kč
v 17:30 hod Kreslený film v 17:30 hod Kreslený film 

Malý dinosaurus Diplodokus sní o velkém dobrodružství a touží prozkoumat krásný, ale nebezpečnýMalý dinosaurus Diplodokus sní o velkém dobrodružství a touží prozkoumat krásný, ale nebezpečný
svět. Jenže zjistí, že ve skutečnosti žije ve světě komiksu. Díky tomu je jeho putování ještěsvět. Jenže zjistí, že ve skutečnosti žije ve světě komiksu. Díky tomu je jeho putování ještě
dobrodružnější a fantastičtější, než na začátku čekal.dobrodružnější a fantastičtější, než na začátku čekal.

Pátek 11. dubna Český film 116 min Vstupné jednotné: 80,- KčPátek 11. dubna Český film 116 min Vstupné jednotné: 80,- Kč
v 17:30 hodv 17:30 hodv 17:30 hod

Když královský panoš Jiřík ochutná sousto z magického hada, porozumí řeči zvířat. Proviní se takKdyž královský panoš Jiřík ochutná sousto z magického hada, porozumí řeči zvířat. Proviní se tak
ale proti příkazu svého krále, a tak jej čeká buď trest smrti, nebo nebezpečná cesta za Zlatovláskou,ale proti příkazu svého krále, a tak jej čeká buď trest smrti, nebo nebezpečná cesta za Zlatovláskou,
princeznou ze vzdálené říše uprostřed moře, kterou chce král za ženu.princeznou ze vzdálené říše uprostřed moře, kterou chce král za ženu.

Pátek 18. dubna Český film 102 min Vstupné jednotné: 80,- KčPátek 18. dubna Český film 102 min Vstupné jednotné: 80,- Kč
ve 20:00 hodve 20:00 hod

Film režiséra Martina Horského Moře na dvoře nabízí topornou laskavost a iluzi světa, kde stačíFilm režiséra Martina Horského Moře na dvoře nabízí topornou laskavost a iluzi světa, kde stačí
správné rozhodnutí a vše se automaticky podaří.správné rozhodnutí a vše se automaticky podaří.

Pátek 25. dubna Česko,Pol, Slov 100 min Vstupné jednotné: 80,- KčPátek 25. dubna Česko,Pol, Slov 100 min Vstupné jednotné: 80,- KčPátek 25. dubna Česko,Pol, Slov 100 min Vstupné jednotné: 80,- Kč
ve 20:00 hodve 20:00 hod

Po pětadvaceti letech od legendárních Pelíšků konečně znovu v kinech rozehrají Miroslav DonutilPo pětadvaceti letech od legendárních Pelíšků konečně znovu v kinech rozehrají Miroslav Donutil
a Bolek Polívka pořádnou komedii.a Bolek Polívka pořádnou komedii.

Trhy a festivaly J + E všechny zvou naTrhy a festivaly J + E všechny zvou na

1. velikonoční 1. velikonoční 
jarmarkjarmark

v sobotu  19. dubna 2025
od 10 hodin

na staňkovské náměstí.
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Zdeněk Troška v Lidovém domě
18. března přivítali diváci v téměř zaplněném sále Lidového domu 
oblíbeného filmového režiséra a vtipného vypravěče Zdeňka Trošku. Ve 
Staňkově vystupoval již potřetí a opět si přišlo poslechnout jeho úsměvné 
historky hodně diváků. Tentokrát jej doprovázel jeho kolega z filmové branže 
Marek Kališ, který také přidal několik “příhod z natáčení“. Kontakt s diváky 
byl navázán okamžitě, pohoda a dobrá nálada provázela celý večer. Jelikož 
beseda se Zdeňkem Troškou probíhala v předvečer svátku Josefů, nabídli 
účinkující dvě vstupenky na své vystoupení v O2 aréně v Praze v únoru 
příštího roku přítomnému Josefovi. Protože v sále bylo Josefů několik, dostal 
lístky divák, který bude mít narozeniny nejblíže k stávajícímu datu. Diváci se 
nenudili, bavili se dobře, i když některé až možná vulgárnější výrazy mohly 
někomu trochu vadit. Ale ke Zdeňku Troškovi bezprostřední a lidový humor 
patří, a pokud k nám opět přijede, určitě na něj půjdeme rádi zas.  JSt

 

 
 

  

Obec Čečovice   
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 

Český svaz ochránců památek, z.s. a obec Čečovice Vás srdečně zvou 
 

Slavnostní otevření 
první reprezentativní místnosti 
na zámku Čečovice 

Koncert  
Štěpána a Matěje Raka 
pro zámek Čečovice 

27. dubna 2025 

Veškerý výtěžek bude použit na záchranu zámku Čečovice 
Rezervace vstupenek na emailu zamek-cecovice@seznam.cz nebo na telefonu 773 593 217 

Více informací na www.zamek-cecovice.cz 
 

& 

Vstupné 200 Kč 

V kostele sv. Mikuláše v Čečovicích 
U Holýšova 
 

Na zámku Čečovice 
U Holýšova 

 

od 15:00 od 16:30 

Český svaz ochránců památek, z.s. 
a obec Čečovice Vás srdečně zvou
27. dubna 2025 na

Koncert Štěpána a Matěje Raka 
pro zámek Čečovice 
v kostele sv. Mikuláše v Čečovicích od 
15 hodin
&
Slavnostní otevření první repre-
zentativní místnosti na zámku 
Čečovice
na zámku Čečovice od 16:30 hodin

Veškerý výtěžek bude použit na záchranu zámku Če-
čovice. Rezervace vstupenek na emailu zamek-cecovi-
ce@seznam.cz nebo na telefonu 773 593 217.
Více informací na www.zamek-cecovice.cz
Vstupné 200 Kč

30. ročník masopustu v Krchlebech 
je za námi a vyvedl se na výbornou, koneckonců jako obvykle, že? Už se 
těšíme na další!

VESELÉ VELIKONOCE!
Krásné prožití 

velikonočních svátků
přeje všem čtenářům

redakce.
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Kalendář kulturních akcí
3. 4.  Tomáš Hanák – Kuba, ráj na zemi, cestopisná show známého  
 herce /19.00/ kino
12. - 13. 4.  Jarní zahrádkářská výstava v LD 
20. 4. Velikonoční posezení s hudbou – V.  Žákovec, A. Volínová od  
 18.00 v LD
30. 4  Májka a pálení čarodějnic
2. 5. U příležitosti letošních oslav osvobození jihozápadních Čech  
 americkou armádou navštíví Staňkov „Konvoj UA“ se svými   
 historickými vojenskými vozidly.  Předpokládaný příjezd na  
 náměstí je 2. května v 16.00 hodin.
8. 5.   13.  krajská výstava psů na letišti

Český zahrádkářský svaz Staňkov ve spolupráci s městem Staňkov

pořádá 12. jarní výstavu květin

JARO NA ZAHRADĚ
ve dnech 12. - 13. 4. 2025

v Lidovém domě ve Staňkově
Součástí výstavy bude prodej jiřinek, mečíků a dalších zahrádkář-
ských výpěstků, skalniček, letniček a zboží od různých prodejců.

Vystavovat budou členové ZO a hosté.

Výstava bude otevřena: 
v sobotu 12. 4. 2025 od 9.00 hod. do 17.00 hod.   
v neděli  13. 4. 2025 od 9.00 hod. do 17.00 hod.

Občerstvení zajištěno!
Na vaši návštěvu se těší 
zahrádkáři ZO Staňkov.  

Mistrovství Evropy masters 
v klasickém silovém trojboji 

Ve dnech 9. až 16. února 2025 hostilo francouzské město Albi prestižní 
sportovní akci – Mistrovství Evropy masters v klasickém silovém trojboji. 
Tato soutěž, která je považována za vrcholnou událost pro evropské spor-
tovce ve věkových kategoriích masters, přilákala špičkové reprezentanty z 
celé Evropy. Sportovci se utkali ve třech disciplínách – dřepu, benchpressu 
a mrtvém tahu – ve snaze podat maximální výkon a získat cenné medaile, 
ale i uznání v rámci celé komunity silového trojboje.
Českou republiku na této prestižní soutěži reprezentoval zkušený sporto-
vec Karel Rada st., který nastoupil v kategorii Masters 2 (věková skupina 
50–59 let) ve váhové kategorii do 105 kg. Karel již dlouhá léta patří mezi 
uznávané osobnosti českého i mezinárodního silového trojboje a jeho 
výkony budí respekt nejen mezi soupeři, ale i mezi odborníky.
Během soutěže Karel exceloval a jeho výsledky jsou skutečně pozoruhod-
né. V disciplíně dřep si poradil se závažím o hmotnosti 270 
kg, v benchpressu zvládl 155 kg a svůj výkon korunoval v 
mrtvém tahu, kde zvedl 272,5 kg. Celkový součet 697,5 kg 
mu vynesl vynikající stříbrnou medaili, což je nepochybně 
obrovský úspěch jak pro něj, tak pro celý český tým.
Karel Rada st. však zdůrazňuje, že kromě sportovních 
výkonů bylo pro něj mistrovství významné i z jiných 
důvodů. Atmosféra soutěže byla prodchnuta duchem fair 
play, vzájemného respektu a mezinárodní spolupráce. 
Tento sportovní svátek tak nebyl jen o zdolávání rekordů, 
ale také o posilování přátelství a sdílení zkušeností mezi 
sportovci z různých zemí.
Karel svým výkonem nejen potvrdil, že stále patří mezi 
evropskou špičku, ale zároveň inspiroval další generaci 
sportovců, kteří se mohou od jeho odhodlání a disciplíny 
mnohému naučit. Jeho stříbrná medaile je dokladem 
nejen jeho fyzické síly, ale také obrovské vůle a nasazení, 
které do svého tréninku a přípravy vkládá.
Je skvělé vidět, že český silový trojboj zaznamenává úspě-
chy na mezinárodní scéně, a pevně věříme, že podobných 

úspěchů bude v budoucnu ještě více!   
 Mgr. Tomáš Tauer

Sport

PODĚKOVÁNÍ 
Chtěli bychom touto cestou poděkovat Technickým službám města 
Staňkov, panu Bauerovi a jeho zaměstnancům, za velmi zdařilou 
realizaci přístupového chodníku do bytového domu číslo 318 v 
Jankovského ulici.    Děkují Škampovi
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Staňkovští hokejisté míří do finále!
Naši hokejisté vlétli do play-off vítězně! Do cesty za vytouženým 
zlatem se Tempu v semifinále postavilo HC Díly. Derby mezi těmito 
dvěma týmy bývají vždy vyhrocená a utkání 2. března nebylo výjim-
kou. Osud prvního zápasu byl jednoznačně v rukou Tempařů, kteří 
soupeři nadělili jasný výsledek – 5:1. Modrobílým hrálo do karet i 
to, že hráči Dílů strávili hodně času na trestné lavici za nedovolené 
zákroky. Tempo se však nenechalo strhnout k protihráčově stylu hry 
a pokračovalo ve své taktice, což se nakonec vyplatilo. 
Do odvetného utkání, které se odehrálo 9. března, nastoupil Staňkov 
v oslabení. Kvůli rvačce vyprovokované dílským hráčem těsně před 
koncem prvního zápasu nemohl nastoupit Jiří Brož, který dostal stop-
ku na další utkání. Ani to však Modrobílé nezastavilo a bojovali až do 
poslední minuty.
Odvetný zápas přinesl fanouškům všechny možné emoce – byl to 
duel jako na horské dráze. Jednou musel Staňkov dotahovat, po-
druhé si držel jednobrankové vedení. Celkem padlo neuvěřitelných 
jedenáct gólů! Dva z nich vstřelil útočník Pavel Rojt a výsledek 6:5 byl 
pro Modrobílé více než uspokojivý.
Během série dvou semifinálových zápasů vstřelil útočník Jakub Ře-
hák dva góly a na tři přihrál. To z něj dělá nejproduktivnějšího hráče 
série. Dvě výhry jasně znamenají postup do finále! O zlatý pohár a 
postup do vyšší soutěže se Staňkov popere s HC Chotíkov B.
V tuhle dobu mají hokejisté Staňkova finále a s tím i celou sezó-

9. mistrovství západních Čech juniorů a mladších 
juniorů v klasickém silovém trojboji
Dne 8. března se za podpory města Staňkov v Lidovém domě konalo již 9. 
Mistrovství západních Čech juniorů a mladších juniorů v klasickém silovém 
trojboji. Soutěž, kterou pořádal zdejší oddíl silového trojboje, přivítala 28 
mladých a talentovaných závodníků. Tato událost se stala významnou pří-
ležitostí nejen pro soutěžící, ale také pro fanoušky silového trojboje, kteří 
přišli podpořit své favority.
Zdejší oddíl silového trojboje vyslal do soutěže čtyři reprezentanty, kteří 
dosáhli skvělých výsledků:
• Berenika Volná soutěžila v kategorii dorostenek do 63 kg. Její 
celkový výkon 350 kg (dřep 125 kg, benchpress 75 kg, mrtvý tah 150 kg) jí 
zajistil nejen 1. místo v této kategorii, ale i celkové prvenství mezi juniorka-
mi. 
• Anna Gruberová, která reprezentovala kategorii juniorek nad 84 
kg, dosáhla výkonu 332,5 kg. Konkrétně zvládla dřep 137,5 kg, benchpress 
55 kg a mrtvý tah 140 kg, což jí vyneslo krásné 2. místo. 
• Jakub Daněk, soutěžící v kategorii juniorů do 66 kg, ukázal skvělý 
výkon s celkovým součtem 465 kg. Jakub předvedl dřep 155 kg, benchpre-

ss 120 kg a mrtvý tah 190 kg. Tento výkon mu zajistil zasloužené 1. místo 
ve své kategorii.
• Dominik Fictum se účastnil v kategorii juniorů nad 120 kg a do-
sáhl celkového součtu 525 kg. Jeho jednotlivé výkony byly dřep 172,5 kg, 
benchpress 152,5 kg a mrtvý tah 200 kg, díky čemuž se umístil na 2. místě. 
Celá soutěž probíhala ve výjimečně přátelské a podpůrné atmosféře. 
Nejen organizátoři, ale i diváci, trenéři i samotní závodníci vytvořili skvělé 
prostředí, které umožnilo mladým sportovcům podat své nejlepší výkony. 
Pro mnoho z nich šlo o důležitou zkušenost na cestě k vyšším soutěžním 
úrovním. Tato akce znovu prokázala, že silový trojboj je sport plný odhod-
lání, disciplíny a týmového ducha. Účastníci i pořadatelé si zaslouží velké 
uznání za svůj výkon a organizaci, která přispěla k celkovému úspěchu 
mistrovství.
 
Výsledky této soutěže ukazují, že mladá generace sportovců má před 
sebou slibnou budoucnost. Gratulujeme všem zúčastněným a těšíme se na 
další ročník, který slibuje ještě více úspěchů a inspirativních okamžiků.
                               za Fitness Staňkov Mgr. Tomáš Tauer

nu za sebou. Jak finále dopadlo a který pohár zvedli hokejisté 
Tempa nad hlavu, můžete sledovat na webové stránce HC Tem-
po Staňkov. Nebo nás najdete i na Instagramu a Facebooku. 

Takže sportu zdar a hokeji zvláště!   Nelly Brožová


